
Dagsorden/referat 
Bestyrelsesmøde 
Dato: 15. juni 2021 

 
Mødet er kl. 16,00                Hos: Ida, Snerlevej 66 7500 Holstebro 
 
Indkaldte: Peder, Ida, Børge, Henning, Birger   samt suppleanter Sofie og Kim 
Til stede: Peder, Ida, Børge, Henning og Birger 
   

Emne Referat 

1) Godkendelse af 
dagsorden 

Godkendt 

2) Kasseren 
Intet nyt. 
Lidt diskussion omkring regnskabet – vi præsenterer slides på 
generalforsamlingen omkring regnskab 2020 og budget 2022. 

3) Status på diget. Info fra 
digeudvalget 

Der er kommet en indsigelse til digeprojektet fra en af vores 
medlemmer. 
Det har bevirket at der nu er foretaget graveprøver i eksisterende 
dige og der er ikke fundet problemer som fremført i indsigelsen. 
Henriks Steincke (firmaet Kyst Havneviden) er igen blevet 
inddraget for at besvare indsigelsen. Kommunenen er med 
baggrund i prøverne og besvarelsen klar til at godkende projektet 
Godkendelsen forventes i uge 25. Dette bump på vejen har kostet 
foreningen ca kr 10.000 og givet yderligere forsinkelse.  
Efter kommunens godkendelse er der en 4 ugers klagefrist, som 
vi håber og tror forløber uden yderligere bump. 
Vi skulle så endelig være klar til at udsende udbudsmateriale til 
diverse entreprenører. 
Henrik Steincke deltager i generalforsamlingen,og kan svare på 
detailspørgsmål. 
 

4) Strandoprydtning 

Foreningen har modtaget Kr 39.500 i tilskud fra 
strandoprensningspuljen. 
En del af beløbet bruges på at få fjernet de bunker der blev 
samlet på arbejdsdagen. 
Der skal senere fjernes fliser og andet materiale i forbindelse 
digeforstærkningen dette sker først umiddlebart før byggeriet 
sættes i gang - inden laves facebook opslag på at interesserede 
frit kan hente fliserne. 
Resten bliver fjernet entreprenør. 
Vi skal have en ny strandrensedag inden 1/9, der er sat kr 5000 
af til forplejning i forbindelse med eget arbejde omkring 
strandrensning. 
Det kniber vi kan nå at gennemføre alt inden den berammede 
tidsfrist. Ida forsøger at få deadline udsat for afrapportering i 
forbindelse med tilskudet. 
 



5) Beplantning / rydning af 
fællesarealer -  

Der er indkommet mail fra flere beboere ang. skov ud for 
Fjordternevej/Hættemågevej. 
Bestyrelsen præciserer at matrikkel 15e ikke er fællesareal. 
Der er fra medlemmer også udtrykt bekymring for at at det hele 
skoven fældes. 
Bestyrelsen præciserer at der kun skal ryddes delvist og 
nyplantes for at sikre biodiversitet. 
Medlem Lars Borch vil gerne deltage og rådgive omkring rydning 
og nyplantning.. 
 
En del af nyplantningen koordineres med aktiviteten i uge 42 hvor 
planter bliver indkøbt efter donation fra Velux fonden (projekt 
Grønt Guld). 

6) Generalforsamling – 
herunder regnskab og 
budget 

Bestyrelsen foreslår Eva Glæsner som dirigent til general-
forsamlingen. 
Beretning er på plads og udsendt. 
 
I relation til forslag til generalforsamling: 
Bro materiel opbevares hos KE Ølgaard og søn. Bestyrelsen 
indstiller at brolaugene sætter sig samme og finder en god 
praktisk model for samarbejdet fremover. 
 
Der efterlyses mere info om områdets aktiviteter. Bestyrelsen 
arbejder med et velkomstbrev der bl.a. vil indeholde sådan 
information. Brevet vil når det er færdigt blive udsendt til alle 
medlemmer. 
 
Der udsendes reminder omkring generalforsaming med korrekt 
mail adresse til Thinghuskroen for tilmelding til forplejning, i 
udsendelsen vedlægges regnskabsoversigt. 

7) Brolaug – mail lister 

Brolaugs-mail-lister er nu indlejret i - og generes automatisk ud 
fra Exel ark med medlemsoversigt. Oversigt kan udsendes til de 
enkelte brolaug. 
 

8) Evt. 

Der bestilles materiel-trailer til næste år i Kr. himmelfarts ferien. 
Desuden bestilles traileren til hele uge 42.Traileren kommer til at 
stå hos Henning Fjordternevej 19. 
 
Markerings pæle til sporet: Kystinspektoratet forlanger at der skal 
indsendes tegning der viser placering. 
 
Flisbunker: Vi lader dem ligge, flisen er til fri afbenyttelse. 
 
Det diskuteres om der er basis for central affaldssortering når der 
sker ændringer slut 2022 – ingen konklusion. 
 
Græsset på diget er slået en enkelt gang i år. 
 
Der er hybenroser ved diget som skal fjernes – vi opfordrer til at 
der fjernes hybenroser i uge 42 hvor der er værktøj til stede. 

9) Godkendelse af referat 
 

10) Næste møde 
Ikke planlagt endnu. 

 


